
Protokół  nr II / 10 
z  odbytej  Sesji  Rady  Gminy  Brody 

w  dniu  14 grudnia  2010r. 
 
 
 

1.  Otwarcie  obrad  II Sesji   Rady Gminy  Brody. 

 
              Przewodnicząca Rady Gminy p. Jadwiga Łanicka o godz. 905 otworzyła obrady II Sesji 
Rady Gminy Brody.  
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej  p. M. Dudziak wręczyła p. Zbigniewowi 
Bejnarowicz  zaświadczenie o wyborze na radnego. 
Przewodnicząca Rady odczytała treść ślubowania, po czym radny powstał i wypowiedział 
słowa „ślubuję tak mi dopomóż Bóg” 
 
Na podstawie listy  obecności przewodnicząca rady stwierdziła prawomocność obrad. 
Na 15 radnych ustawowo obecnych było 15. 
. 
Przewodnicząca Rady spytała czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
Uwag nie zgłaszano. 
Przewodnicząca prosiła o wprowadzenie do porządku obrad informacji o stanie Gminy Brody 
na koniec kadencji 2006 – 2010r. na dzień 14 grudnia 2010r., którą przedstawi ustępujący Wójt 
 p. Z. Wilkowiecki. 
 
Przewodnicząca Rady prosiła radnych przegłosowanie,  kto jest za proponowanym 
porządkiem obrad z dodatkowym punktem, który przedstawiła? 
Za – głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
Ad. 2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Do protokołu z poprzedniej sesji radni nie zgłaszali uwag. 
Przewodnicząca rady  prosiła o przegłosowanie przyjęcia protokołu. 
Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Przewodnicząca Rady oddała głos  ustępującemu Wójtowi. 

Pan Zbigniew Wilkowiecki  przekazał informacje na piśmie . 
Złożył  życzenia radnym.  
 
Ad. 3  Złożenie ślubowania przez Wójta. 
 
Przewodnicząca Komisji Wyborczej  M. Dudziak  wręczyła nowo wybranemu Wójtowi  
p. Ryszardowi Kowalczukowi zaświadczenie o wyborze na Wójta. 
Pan Ryszard Kowalczuk odczytał rotę ślubowania a następnie wypowiedział słowa „ślubuję, 
tak mi dopomóż Bóg” 
 
Ad. 4  Wnioski i interpelacje radnych. 
 

Radny M. Tracz  odczytał interpelacje, które złoży na piśmie. 

( wg załącznika) 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że 12 grudnia 2010r.  utworzono Klub Radnych Forum 
Samorządowe.  
W skład wchodzą radni: przewodniczący klubu  p.Zbigniew Bednarski, p.Elżbieta Ginibor, 
p.Zbigniew Bejnarowicz, p.Barbara Matyasik, p.Jan Ostapiej, p.Marek Maszkowski. 



 2 

Ad. 5  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ powołania stałych komisji Rady Gminy, ustalenia zakresów ich działania i składów 
    osobowych 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni otrzymali  wcześniej propozycję nazw  komisji i 
zadań. Czy są za pozostawieniem tych komisji ? 
Radni jednogłośnie zatwierdzili nazwy i zadania komisji. 
 
Przewodnicząca Rady prosiła o zgłaszanie kandydatów do : 

-   Komisji Mienia Komunalnego, Handlu i Usług, Porządku Publicznego oraz  Ochrony  
    Środowiska  
 
Z. Bednarski w imieniu Klubu Radnych proponuje : 
- na przewodniczącą komisji p. Agnieszkę Mataczynę, która wyraziła zgodę, 
  Członkowie : p. Marian Kowalski- wyraża zgodę, 
                       p. Jan Ostapiej – wyraża zgodę, 
                       p. Zbigniew Bednarski -  wyraża zgodę, 
                       p. Barbara Matyasik – wyraża zgodę 
 
Przewodnicząca prosiła o przegłosowanie składu całej komisji. 
Kto jest za zatwierdzeniem proponowanego składu komisji? 
Za – głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. 
 
-  Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 
 

Z. Bednarski w imieniu Klubu radnych zaproponował: 

- na przewodniczącą p. Jadwigę Falkiewicz, która wyraziła zgodę 
   Członkowie :  p. Marek Maszkowski – wyraził zgodę, 
                          p. Elżbieta Ginibor – wyraziła zgodę, 
                          p. Zbigniew Bednarski – wyraził zgodę, 
                          p. Tadeusz Kowalczuk – wyraził zgodę. 
 
Przewodnicząca Rady spytała kto jest za proponowanym składem komisji: 
Za – głosowali wszyscy radni ( 15). 
 
- Komisji Budżetu i Rolnictwa 
 
Z. Bednarski w imieniu Klubu Radnych zaproponował: 
 
- na przewodniczącego p. Edwarda Bojko, który wyraził zgodę, 
  Członkowie: p. Marek Maszkowski -  wyraził zgodę, 

p. Bazyli Bartwo – wyraził zgodę, 
p. Zbigniew Bejnarowicz – wyraził zgodę, 
p. Tadeusz Żychliński – wyraził zgodę, 
p. Agnieszka Mataczyna – wyraziła zgodę. 

 
T. Kowalczuk proponuje na przewodniczącego komisji p. Zbigniewa Bejnarowicza, natomiast 
skład komisji chce powiększyć o p. Marka Tracza. 
Pan Z. Bejnarowicz nie wyraża zgody,  p. Marek Tracz wyraził zgodę. 
 
Pani Sekretarz uważa, że jeżeli skład komisji ma być zwiększony wówczas należy w § 1 
zwiększyć skład Komisji Budżetu do 7 osób. 
 
Przewodnicząca Rady  prosiła o przegłosowanie   komisji budżetu w składzie 7 osobowym 
Za – głosowało 13 radnych,  2 wstrzymało się od głosu. 
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Przewodnicząca Rady spytała kto jest za 7 osobowym składem komisji zgłoszonym przez  
p. Z. Bednarskiego oraz p. T. Kowalczuka ? 
Za – głosowali wszyscy radni (15). 
Przewodnicząca Rady odczytała treść  całej uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
-  powołane Komisji Rewizyjnej  
 
Z. Bednarski w imieniu Klubu radnych zaproponował   
- na przewodniczącego Komisji p. Marka  Tracza, który wyraził zgodę, 
  Członków komisji p. Zbigniewa Bejnarowicza – wyraził zgodę, 
                               p. Tadeusza Żychlińskiego – wyraził zgodę. 
 
Przewodnicząca Rady spytała, kto jest za takim składem komisji? 
Jednogłośnie zatwierdzono skład komisji. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. 
Za  przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
-  ustalenia wynagrodzenia dla Wójta. 
 
Przewodnicząca Rady przedstawiła propozycję radnych,  którą wcześniej ustalili: 
- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4.200 zł. 
- dodatek funkcyjny – 500 zł. 
- dodatek specjalny w wys. 20% łącznej kwoty wynagrodzenia zasadniczego i dodatku  
  funkcyjnego 
- wysługa lat  zgodna z przepisami 
 
M. Tracz spytał, czy ten temat nie powinny przepracować komisje? 
 
Radca prawny stwierdził, że komisje tego nie muszą przepracować, wynagrodzenie powinno 
być ustalone dzisiaj. 
 
M. Maszkowski uważa, że ten temat radni już omówili wcześniej, po ostatniej sesji. 
 
Przewodnicząca spytała czy są inne propozycje? 
 
M. Tracz proponuje  
- wynagrodzenie zasadnicze – 4.800  zł. 
- dodatek funkcyjny- połowa tego, który  jest planowany   
- dodatek specjalny 20%  
 
T. Żychliński  zgłosił propozycję: 
- wynagrodzenie zasadnicze 4.200 zł. 
- dodatek funkcyjny 900 zł. 
 
Przewodnicząca Rady prosi o przegłosowanie - pierwszej propozycji  
-   wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 4.200 zł. 
- dodatku funkcyjnego 500 zł. 
- dodatku specjalnego 20% 
Za powyższą propozycją  głosowało 10 radnych, przeciwnych było 5. 
 
Propozycja druga  (  p. M. Tracza) 
- wynagrodzenie zasadnicze – 4.800 zł. 
- dodatek funkcyjny – 900 zł. 
- dodatek specjalny 20% 
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Za propozycja głosowało 3 radnych , 11 było przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. 
 
Propozycja p. T. Żychlińskiego : 
- 4.200 wynagrodzenie zasadnicze ,  
- 900 zł dodatek funkcyjny 
- 20%  dodatku specjalnego 
Za tą propozycją głosowało 5 radnych, przeciw – 7 osób, 3 osoby wstrzymały się od głosu.  
 
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały z propozycją pierwszą czyli : 
- wynagrodzenie zasadnicze – 4.200 zł. 
- dodatek funkcyjny – 500 zł. 
- dodatek specjalny 20% 
Za przyjęciem uchwały glosowało 12 radnych, 1 osoba była przeciwna, 2 osoby 
wstrzymały się od głosu. 
 
Ad. 6 Wolne wnioski. 
 
Pani Ewa Wojciechowska „ chcę zaznaczyć, że zadziwia mnie fakt, iż radni w kampanii 
wyborczej i w fakcie  przekazania naszych głosów swojemu liderowi, któremu zaufaliście pod 
pretekstem zmian , czy zarzucacie Mu dogadywanie się z nami ? Trochę mnie to zaskoczyło , 
ale będą patrzeć i rozliczać,  nie tylko Wójta ale również radnych”. 
Pani E. Wojciechowska spytała , czy w związku z obniżką pensji dla Wójta będą obniżone diety 
radnych. Uważa, że poświęcenie powinno być z obu stron. 
Liczy na to, że w Internecie będzie możliwość przesłuchania przebiegu sesji, jak również 
utworzenie forum mieszkańców na stronach internetowych. 
 
Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że dyskutowali na ten temat. Obecnie dieta w wys. 90 zł to 
jedna z najniższych  diet w powiecie.  
W związku z końcem roku  zachodzi potrzeba przesunięć w budżecie.  W związku z tym  będzie 
jeszcze w tym roku zwołana sesja, lecz najpierw powinna się spotkać komisja budżetu. 
Przewodnicząca rady złożyła wszystkim życzenia świąteczne. 
 
M. Tracz uważa, że nie tylko komisja budżetu lecz wszystkie komisje powinny się spotkać. 
 
Pani Skarbnik proponuje na jedno spotkanie zwołać wszystkie komisje, na którym omówi 
sprawy zmian w budżecie. 
 
O godz. 1030 Przewodnicząca Rady p. Jadwiga Łanicka zamknęła  obrady II Sesji Rady Gminy 
Brody. 
         
                                                                                                             
Protokołowała 
Mirosława Dudziak                                     

                                                                                                                 
                    
 
 
        
 
 

 
 


